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PROTOKÓŁ NR XXIX/29/2020 

 

z sesji Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 25 sierpnia 2020 roku,  

która odbyła się w sali sesyjnej budynku Urzędu Miasta przy ul. K. Miarki 15 
 

Obrady rozpoczęto o godzinie 1600.  

Obecnych 19 radnych. 
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.     
2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z sesji nr XXVII/2020 oraz XXVIII/2020. 

4. Tematy wiodące:  

a) pomoc społeczna, 

b) kultura, 

c) sport. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie na 2020 rok; 

b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2020 – 2031; 

c) emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu; 

d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu (27.685,- zł na dofinasowanie zakupu 

podręczników i innych materiałów dla niepełnosprawnych uczniów); 

e) wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących 

żłobek lub klub dziecięcy na terenie Gminy Mikołów; 

f) zmiany lokalnego programu pomocy społecznej; 

g) projektu Statutu „Muzeum w Mikołowie (w organizacji)” w celu uzgodnienia z Ministerstwem 

Kultury i Dziedzictwa Narodowego;  

h) przeznaczenia do zbycia nieruchomości położonej przy ul. K. Miarki (dz. 3935/45; 3933/42); 

i) przeznaczenia do zbycia nieruchomości położonej przy ul. Żwirki i Wigury (dz. 1869/106); 

j) nadania nazwy ul. Lisów, Wilków, Zajęcy, Niedźwiedzi i Wiewiórek drogom wewnętrznym 

w Mikołowie; 

k) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Mikołów, 

określanego jako Gniotek. 

 6. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Mikołowa. 

 7. Informacje Burmistrza Mikołowa, w tym sprawozdanie z realizacji uchwał. 

 8. Interpelacje i zapytania radnych. 

 9. Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje. 

10. Wolne głosy. 

 
Do pkt 1 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska przywitała wszystkich przybyłych  

na posiedzenie. Otworzyła sesję.   
Minutą ciszy uczczono pamięć zmarłych byłych radnych: Urszuli Wieczorek – Pajonk oraz 

Tadeusza Kornackiego.  

 

Do pkt 2 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska przedstawiła porządek obrad, do którego 

zaproponowała zmianę polegającą na wniesieniu projektów uchwał w sprawie: skargi na 

działalność Burmistrza Mikołowa oraz oświadczenia Rady Miejskiej Mikołowa zawierającego 

sprzeciw wobec przebiegu proponowanych nowych wariantów trasy linii kolejowych w ramach 

inwestycji Centralnego Portu Komunikacyjnego.   

Stwierdziła prawomocność obrad. 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem porządku obrad wraz z zaproponowanymi zmianami.  
 

Za przyjęciem głosowało 18 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
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Do pkt 3 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska przedstawiła protokoły: nr XXVII/27/2020, 

XXVIII/28/2020. Poinformowała, iż do protokołów nie wniesiono żadnych uwag ani zmian.  

Protokoły przyjęto przez aklamację.  
 
Do pkt 4 
 
a) Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że temat pomocy 

społecznej był szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Nr 6 ds. Społecznych, w tym 

temacie omówiono sprawozdania:  

- ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2019 dla Gminy Mikołów, 

- z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie za 2019 rok, 

- z realizacji Programu Współpracy Gminy Mikołów z Organizacjami Pozarządowymi w 2019 

roku,   

- z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym oraz 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2019 rok,      

- z działalności MOPS za 2019 rok, 

- z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny wraz z potrzebami związanymi z realizacja zadań. 
  

Radna Stanisława Hajduk – Bies zadała pytanie, czy zgodnie z ustaleniami podjęto działania 

w celu zdiagnozowania skali używania dopalaczy i narkotyków w Mikołowie?  
 

Zastępca Burmistrza Iwona Spychała – Długosz udzieliła odpowiedzi, że zostało zlecone firmie 

zewnętrznej wykonanie takiej diagnozy, jednakże ze względu na epidemię nie dało się tego 

przeprowadzić w zaplanowany wcześniej sposób, dlatego też firma wspólnie z MOPS i Gminną 
Komisją Rozwiązywania Problemów Alkoholowych przyjęli sposób przeprowadzenia diagnozy 

poprzez rozesłanie ankiet do wszystkich możliwych miejsc i placówek.  

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska zadała pytanie o koszt przeprowadzenia 

badania przez firmę zewnętrzną? 

 

Zastępca Burmistrza Iwona Spychała – Długosz udzieliła odpowiedzi, że o ile dobrze pamięta, 

koszt to 20 tys. zł.    

 
b) Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że temat kultury był 

szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Nr 7 ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji. 

Złożone sprawozdania: 

- Miejskiej Biblioteki Publicznej za 2019/2020, 

- Miejskiego Domu Kultury za 2019 rok, 

- Miejskiej Placówki Muzealnej za 2019/2020, 

- Instytutu Mikołowskiego raport merytoryczny oraz wykonanie budżetu za I półrocze 2020 roku. 

Dyskusji nie było. 

  

c) Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że temat kultury był 

szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Nr 7 ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji. 

Złożono sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w latach 2019-2020. 

Dyskusji nie było. 

 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska podziękowała za złożenie sprawozdań.  
 
Do pkt 5   
 
Przewodnicząca RM  Katarzyna Syryjczyk-Słomska przedstawiła projekty uchwał: 
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a) w sprawie zmian w budżecie na 2020 rok; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przez komisje:  

- nr 5 ds. Ochrony Środowiska w głosowaniu: za 4, przeciw 0, wstrzymujących 0; 

- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0; 

- nr 1 ds. Samorządowych w głosowaniu: za 3, przeciw 0, wstrzymujących 0; 

- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5, przeciw 0, wstrzymujących 1; 

- nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 5, przeciw 0, wstrzymujących 2. 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.   
 

Za przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw 0,  wstrzymujących 3.  

Uchwała nr XXIX/264/2020 została podjęta większością głosów. 
 
b) w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2020 – 2031; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, 

wstrzymujących 1. 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.  
 

Za przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw 0,  wstrzymujących 3.  

Uchwała nr XXIX/265/2020 została podjęta większością głosów. 
 

c) emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, 

wstrzymujących 1. 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.  
 

Za przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw 0,  wstrzymujących 4.  

Uchwała nr XXIX/266/2020 została podjęta większością głosów. 
 

d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu (27.685,- zł na dofinasowanie 
zakupu podręczników i innych materiałów dla niepełnosprawnych uczniów); 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przez komisje:  

- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0; 

- nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 7, przeciw 0, wstrzymujących 0. 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.   
 

Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0,  wstrzymujących 0.  

Uchwała nr XXIX/267/2020 została podjęta jednogłośnie.  
 

e) wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących 
żłobek lub klub dziecięcy na terenie Gminy Mikołów; 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 7 radnych, 

przeciw 0, wstrzymujących 0. 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.  
 

Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0,  wstrzymujących 0.  

Uchwała nr XXIX/268/2020 została podjęta jednogłośnie.  
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f) zmiany lokalnego programu pomocy społecznej; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 7 radnych, 

przeciw 0, wstrzymujących 0. 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.  
 

Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0,  wstrzymujących 0.  

Uchwała nr XXIX/269/2020 została podjęta jednogłośnie.  
 
g) projektu Statutu „Muzeum w Mikołowie (w organizacji)” w celu uzgodnienia 

z Ministerstwem Kultury i Dziedzictwa Narodowego;  
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przez komisje:  

- nr 1 ds. Samorządu w głosowaniu: za 3, przeciw 0, wstrzymujących 0; 

- nr 7 ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji w głosowaniu: za 7, przeciw 0, wstrzymujących 0. 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.   
 

Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0,  wstrzymujących 0.  

Uchwała nr XXIX/270/2020 została podjęta jednogłośnie.  
 
h) przeznaczenia do zbycia nieruchomości położonej przy ul. K. Miarki (dz. 3935/45; 

3933/42); 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 4 radnych, 

przeciw 2, wstrzymujących 1. 

 

Radna Stanisława Hajduk – Bies, w imieniu Klubu Radnych PiS wyraziła stanowisko, że ze 

względu na położenie przedmiotowej nieruchomości w centrum miasta, działka nie powinna być 
sprzedana, a nadal dzierżawiona. 

    

Zastępca Burmistrza Mateusz Handel poinformował, iż planując zbycie majątku gminnego 

kierują się racjonalizacją, a w tym przypadku działka może pełnić tylko funkcję parkingu dla 

budynku administracyjnego przy którym się znajduje. Ponadto nie ma do niej dostępu z drogi 

publicznej, ani możliwości zmiany jej przeznaczenia w planie zagospodarowania przestrzennego.      

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.  
 

Za przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw 2,  wstrzymujących 2.  

Uchwała nr XXIX/271/2020 została podjęta większością głosów.   
 
i) przeznaczenia do zbycia nieruchomości położonej przy ul. Żwirki i Wigury (dz. 1869/106); 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 5 radnych, 

przeciw 0, wstrzymujących 2. 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.  
 

Za przyjęciem głosowało 16 radnych, przeciw 0,  wstrzymujących 2.  

Uchwała nr XXIX/272/2020 została podjęta większością głosów.   
 
j) nadania nazwy ul. Lisów, Wilków, Zajęcy, Niedźwiedzi i Wiewiórek drogom wewnętrznym 

w Mikołowie; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 1 ds. Samorządowych w głosowaniu: za 3 radnych, 

przeciw 0, wstrzymujących 0. 
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Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.  
 

Za przyjęciem głosowało 16 radnych, przeciw 0,  wstrzymujących 2.  

Uchwała nr XXIX/273/2020 została podjęta większością głosów.   
 
k) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Mikołów, 

określanego jako Gniotek; 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 5 radnych, 

przeciw 0, wstrzymujących 2. 

 

Radna Stanisława Hajduk – Bies wyraziła obawę, że podjęcie uchwały może stworzyć problem 

społeczny. 

 
Zastępca Burmistrza Mateusz Handel poinformował, iż właściciel gruntu, gdzie wprowadzana 

jest zmiana planu zagospodarowania, nie wnosi uwag, a projekt zmiany nie budzi oporów 

społecznych.  

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że do obrad dołączyła radna 

Ewa Chmielorz.  

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.  
 

Za przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw 0,  wstrzymujących 4.  

Uchwała nr XXIX/274/2020 została podjęta większością głosów.   
 
Radna Ewa Chmielorz nie brała udziału w głosowaniu.  
 
l) oświadczenia Rady Miejskiej Mikołowa zawierającego sprzeciw wobec przebiegu 
proponowanych nowych wariantów trasy linii kolejowych w ramach inwestycji Centralnego 
Portu Komunikacyjnego;   
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

przygotowany na wniosek Komisji Nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej.  

 

Radna Stanisława Hajduk – Bies, w imieniu Klubu Radnych PiS, wyraziła opinię, że w projekcie 

znajdują się zapisy sugerujące, iż gmina odrzuca wszelkie warianty tras linii kolejowych. Poruszyła 

również kwestię opinii do planu przebiegu linii, jaką wydał Burmistrz w 2015 roku, gdzie nie 

kwestionował jej przebiegu przez Mikołów. Stwierdziła, że procedowany projekt nie jest spójny 

z wcześniejszą uchwałą Rady podjętą w tym temacie, zawierającą wniosek o korektę przebiegu, 

której dokonano.  

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że sprawa ta była 

omawiana na posiedzeniu Komisji Nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej, gdzie przedstawiono również 
wariant przebiegu linii CPK omijający Mikołów. Wobec tego Komisja zaproponowała, aby wyrazić 
sprzeciw wobec wariantów przebiegających przez Mikołów, które są bardzo niekorzystne dla 

gminy. 

 

Nastąpiła dyskusja, w której głos zabrali: 

- burmistrz Mikołowa Stanisław Piechula, 

- radna Ewa Chmielorz, 

- zastępca burmistrza Mateusz Handel, 

- radna Stanisława Hajduk – Bies, 

- przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska. 
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W wyniku dyskusji, radna Stanisława Hajduk – Bies wystąpiła z wnioskiem formalnym o zmianę 
fragmentu treści w uzasadnieniu projektu uchwały: w miejsce sformułowania „wyraża stanowczy 

sprzeciw wobec przebiegu proponowanych nowych wariantów trasy linii kolejowych, 

naruszających teren Gminy Mikołów”  wpisać sformułowanie „Rada Miejska optuje wariant, który 

omija gminę Mikołów”.  

  

Przewodniczący Komisji Nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej Łukasz Ryguła wyjaśnił, iż intencją 
takiego sformułowania w projekcie zaproponowanym przez Komisję jest, aby trasa linii kolejowych 

omijała Mikołów bez wskazywania innych wariantów.  

 

Nastąpiła dyskusja, w której głos zabrali: 

- radna Ewa Chmielorz, 

- burmistrz Mikołowa Stanisław Piechula, 

- radna Stanisława Hajduk – Bies. 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. wniosku formalnego.   
 

Za przyjęciem głosowało 5 radnych, przeciw 12,  wstrzymujących 2.  

Wniosek nie został przyjęty.    
 

Burmistrz Mikołowa Stanisław Piechula, nawiązując do wcześniejszej dyskusji w części 

dotyczącej zaopiniowania w 2015 roku planu przebiegu linii kolejowych, poinformował, 

że przekaże dokument jaki wówczas wydał w tej sprawie.     

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.  
 

Za przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw 1,  wstrzymujących 3.  

Uchwała nr XXIX/275/2020 została podjęta większością głosów.   
 

m) skargi na działalność Burmistrza Mikołowa. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.  
 

Za przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw 0,  wstrzymujących 4.  

Uchwała nr XXIX/276/2020 została podjęta większością głosów.   
 
Do pkt 6 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska: 
a) przedstawiła: 

- uchwałę Rady Miejskiej w Czerwionce–Leszczynach w sprawie wystąpienia z kolejnym apelem 

do Województwa Śląskiego o przebudowę Drogi Wojewódzkiej 925, 

- odpowiedź Burmistrza na zapytanie radnej Grażyny Ostafin dot. przeniesienia siedziby 

obwodowej komisji wyborczej z Sądu Rejonowego do Punktu Społecznej Życzliwości przy 

ul. Podleskiej,  

- odpowiedź Burmistrza na postulaty radnej Ewy Chmielorz dot. infrastruktury drogowej na 

ul. Chabrów oraz Podgórnej; 

b) poinformowała, że: 

- w okresie letnim udało się zorganizować przy udziale Stowarzyszenia Uśmiech, Miejskiego Domu 

Kultury, Biblioteki, Hufca ZHP i MOSiR, półkolonie dla dzieci w mieście. Podziękowała 

wszystkim za zaangażowanie, 

- w okresie letnim odbyły się różne imprezy m.in. dożynki w sołectwie Śmiłowice i Bujakowie, 

festyn w ramach kampanii sprzeciwu wobec budowy linii szybkiej kolei przez Mikołów, imprezy 

muzyczne Letnie Granie – podziękowała wszystkim organizatorom i zaangażowanym; 

- tematem najbliżej sesji Rady będzie współpraca ze Starostwem Powiatowym – zaproponowała, 

aby złożyć pytania i sugestie dotyczących tematów do omówienia.  
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Do pkt 7 
Burmistrz Mikołowa Stanisław Piechula przekazał sprawozdanie z realizacji uchwał  

oraz poinformował, że wszystkie ważne informacje z ostatnich dwóch miesięcy znajdują się 
w przekazanym informatorze Urzędu Miasta. 

   

Do pkt 8 

Radny Mateusz Bies złożył interpelację w sprawie poprawy bezpieczeństwa na skrzyżowaniu 

dróg DK 81 oraz DK 44. 

 
Radni Krzysztof Żur oraz Andrzej Sukiennik złożyli interpelację w sprawie wypowiedzenia 

umowy o pracę lekarzowi pediatrze w Przychodni Zdrowia przy ul. Przelotowej. 

 

Radna Stanisława Hajduk – Bies zadała pytanie, czy Burmistrz złożył wniosek o finansowe 

wsparcie miasta z rządowej tarczy inwestycyjnej? Skomentowała nieobecność Burmistrza na 

spotkaniu z włodarzami okolicznych gmin, gdzie były wręczane symboliczne czeki zapowiadające 

takie dofinasowanie oraz krytykę tej sprawy na Facebooku. 

 

Burmistrz Mikołowa Stanisław Piechula udzielił odpowiedzi, że wniosek o finansowe wsparcie 

został złożony. Poinformował, iż jego stanowisko w tej sprawie na Facebooku wynikało z faktu, 

że była to obietnica bez pokrycia, ponieważ nie było przyjętej ustawy w tej sprawie.  

 

Zastępca Burmistrza Mateusz Handel potwierdził, że wniosek o finansowe wsparcie został 

złożony. 
 
Do pkt 9 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała że wpłynęły odpowiedzi na 

interpelacje radnej Anety Esnekier oraz radnej Anny Chrapek – Budacz.  

 

Radna Aneta Esnekier, nawiązując do odpowiedzi na jej interpelację, zadała pytanie, czy będzie 

zorganizowane spotkanie z przedstawicielami miasta w celu omówienia tematu przeprowadzenia 

kartowania hydrologicznego na obszarze Gminy Mikołów? 

 

Zastępca Burmistrza Mateusz Handel udzielił odpowiedzi, że planowane jest takie spotkanie.   
 

Radna Anna Chrapek – Budacz, nawiązując do odpowiedzi na jej interpelację, wyraziła nadzieję, 
ze przy okazji planowanej rewitalizacji sieci kanalizacyjnej na os. Mickiewicza, dokona się również 
rewitalizacji zdewastowanych dróg i chodników osiedlowych oraz posadzek i kratek ściekowych 

w zlewanych piwnicach.  
 
Do pkt 10 
Radna Grażyna Ostafin poruszyła kwestię źle przygotowanego lokalu oraz wejścia do lokalu 

wyborczego zorganizowanego do przeprowadzenia głosowania w wyborach prezydenckich br., 

w Punkcie Życzliwości przy ul. Podleskiej 14b. Zadała pytanie, kto odpowiada za przygotowanie 

wyborów i czy były wyciągnięte konsekwencje wobec osób, które nie przygotowały należycie 

lokalu? 

Radna Stanisława Hajduk – Bies odczytała oświadczenie Klubu Radnych PiS dotyczące 

przebiegu wizyty Premiera RP w Mikołowie. 

 
Radny Adam Zawiszowski, nawiązując do wcześniejszej wypowiedzi radnej Stanisławy Hajduk – 

Bies odnośnie spotkania z włodarzami gmin, gdzie były wręczane symboliczne czeki 

zapowiadające finansowe wsparcie miasta z rządowej tarczy inwestycyjnej, zaproponował, 

iż w imieniu Klubu Radnych PiS przekaże Burmistrzowi planszę (symboliczny czek) z prośbą 
o zagospodarowanie środków z zapowiadanego wsparcia dla dobra mieszkańców i potraktowanie 

tego wsparcia, jako jednego ze źródeł środków na rozwój gminy.      
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Burmistrz Mikołowa Stanisław Piechula skomentował sytuację jaka powstała w związku 

z przekazywaniem symbolicznych czeków podczas trwającej kampanii wyborczej. Odnosząc się do 

kwestii przygotowania lokali wyborczych poinformował, że problem powstał w związku 

z organizacją wyborów w czasie ograniczeń z powodu panującej epidemii, w tym braku właściwej 

koordynacji współpracy przez Komisarza Wyborczego. Odnośnie oświadczenia klubu PiS 

w sprawie wizyty Premiera RP wyjaśnił, że przyjazd premiera nie był zapowiedziany, podobnie jak 

nie zgłoszono do Urzędu wiecu wyborczego, który w tym dniu miał miejsce – oficjalnie na ten 

dzień zgłoszono jedynie akcję promocyjną Banku Ochrony Środowiska. Ponadto oświadczył, 

iż nieprawdą jest jakoby na budynku Urzędu wisiał w tym czasie jakikolwiek transparent wyborczy 

oraz, że nie wypowiadał się ani nie działał nic, co miałoby związek z trwającą kampanią wyborczą.  
 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska ogłosiła 10 minut przerwy, po której 

wznowiła obrady.  

 
Zastępca Burmistrza Mateusz Handel poinformował, iż wniosek o środki z rządowej tarczy 

inwestycyjnej na kwotę 4 mln zł został złożony w dniu 10 sierpnia br. oraz, że obecnie gmina 

oczekuje na rozpatrzenie złożonych 9 wniosków z różnych źródeł finasowania. Wspomniał 

o środkach pozabudżetowych pozyskanych na przestrzeni kilku ostatnich lat. 

 

Radny Krzysztof Żur, nawiązując do przekazanej przez przewodniczącą Rady informacji 

o podjęciu przez Radę Miejską w Czerwionce–Leszczynach uchwały w sprawie wystąpienia 

z kolejnym apelem do Województwa Śląskiego o przebudowę Drogi Wojewódzkiej 925, 

zaapelował o podjęcie takiej uchwały przez Radę Miejską Mikołowa, z uwagi na to, że droga ta na 

odcinku przebiegu przez Mikołów również jest w tragicznym stanie, szczególnie w granicy 

sołectwa Paniowy.  

 

Przewodniczący Komisji Rady Miejskiej Mikołowa Nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej Łukasz 
Ryguła poinformował, iż temat ten był poruszony na posiedzeniu komisji – wystąpiono 

z wnioskiem o przygotowanie podobnego apelu o przebudowę DW 925 jak również DW 928. 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska potwierdziła, że wpłynął  taki wniosek 

Komisji Nr 3.     
      

Radna Aneta Esnekier: 
- podziękowała za przebudowę przejścia dla pieszych przy restauracji Mocca D'oro i poprosiła 

o zniwelowanie krawężników przy tym i wszystkich przejściach, 

- poinformowała, że tematem najbliższego posiedzenia Komisji Nr 1 ds. Samorządu będzie 

bezpieczeństwo w mieście i poprosiła radnych o przygotowanie pytań do Policji i Straży Miejskiej, 

- poinformowała, że 29 sierpnia br. w Kamionce odbędzie się charytatywna impreza rekreacyjno–

sportowa  pod hasłem „pomagajmy razem”, którą organizuje Klub Radnych OKS razem 

z „Aktywną Kamionką”, Klubem Sportowym Kamionka, Radą Seniorów i Radą Dzielnicy 

Kamionka – celem jest zbiórka funduszy na zakup wanny do porodów w wodzie dla Centrum 

Zdrowia w Mikołowie, 

- podziękowała radnemu Adamowi Zawiszowskiemu za zaprezentowane podejście w kwestii 

przekazania Burmistrzowi „symbolicznego czeku”, wokół którego wywiązała się niepotrzebna 

dyskusja.  

 

Radna Agnieszka Fiola zaprosiła na dożynki w Bujakowie, które w dniu 29 sierpnia br. rozpoczną 
się od mszy św. o godz. 15. 

 

Radna Stanisława Hajduk – Bies poinformowała, iż przed chwilą Burmistrz wysłał radnym na 

skrzynkę mailową dokument zaopiniowania w 2015 roku planu przebiegu linii kolejowych, 

o którym wcześniej mówiono. Zinterpretowała otrzymany dokument w kontekście swoich 

wcześniejszych wypowiedzi. Stwierdziła m.in., iż dokument ten jest potwierdzeniem tego 

co mówiła, że Burmistrz nie odniósł się do zaplanowanych tam linii kolejowych, a jedynie 

do przebiegu autostrady A4. Oświadczyła, że oczekuje od Burmistrza przeprosin za stwierdzenie, 

iż manipuluje informacjami i przekazuje kłamliwe opinie.  
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Burmistrz Mikołowa Stanisław Piechula wyjaśnił, iż zarzut manipulowania informacjami był 

efektem tego, że zrozumiał, iż radna zarzuca jakoby 2015 roku Gmina w ogóle nie wydała żadnej 

opinii w sprawie planu zagospodarowania dla województwa. Wyjaśnił jakie stanowisko zajęła 

wówczas Gmina w tej sprawie.     

 
Z uwagi na brak dalszych głosów dyskusji i wyczerpanie porządku obrad, Przewodnicząca Rady 

Miejskiej podziękowała za udział w obradach i ogłosiła zamknięcie sesji o godz. 1745. 

Na tym protokół zakończono.  

 
Informacja: 
Zgodnie z § 33 ust. 2 Statutu Miasta Mikołowa do protokołów z sesji Rady Miejskiej Mikołowa 

dołącza się nagranie z przebiegu obrad. Nagranie znajduje się również na stronie internetowej 

urzędu: sesja.mikolow.eu  

Obsługa sesji:                                                                              Przewodnicząca Rady Miejskiej 
(Grażyna Kozicka)                                                               

(Katarzyna Syryjczyk – Słomska) 

(Katarzyna Pustułka)  

 

(Monika Graca – Kierzkowska)   


